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Από το υπ’ αριθ. 18/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 529/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Συναίνεση του Δ.Σ. για την πραγματοποίηση 
αρχαιολογικών εργασιών στο χώρο του πρώην 
Δημαρχείου Βεργίνας. 

 
         Σήμερα 24 Σεπτεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-9-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου 
που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι υπάρχει 
νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. 
Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ.Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. 
Συμεωνίδης, 20)Γ.Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ.Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ.Κοστογλίδου, 
27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε.Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. 
Παναγιωτίδης, 32)Δ.Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 
35)Ι.Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 37)Ι.Αγγέλογλου. 

Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Α.Καγκελίδης, 
Α. Βεσυρόπουλος.    

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Κελεσίδης, Σ.Ρίσσου, 
Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, 
Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση:1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, Χ.Τσιούντας και 
αποχώρησε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος και Χ.Γαϊτάνου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.529/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος και 
Χ.Γαϊτάνου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.530/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.532/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Α.Παπαδόπουλος. και αποχώρησε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.534/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.535/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.536/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης και Ι.Αγγέλογλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.539/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.540/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.542/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Δ.Δάσκαλος, Β.Γιαννουλάκης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.543/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.544/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Π.τσαπαρόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.545/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Κ.Συμεωνίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Σ.Κουμτσίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.546/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε.Γουναράς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.548/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Κουμτσίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.549/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης και Β.Γιαννουλάκης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.550/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης και Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι 
κ.κ.Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Σουμελίδης και Γ.Κάκαρης. 
19)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.552/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.553/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.557/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.565/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.567/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ.Κούτρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.569/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.575/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον αντιδήμαρχο Αριστομένη Λαζαρίδη, ο 
οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 
συναίνεσης του Δ.Σ. για την πραγματοποίηση αρχαιολογικών εργασιών στο χώρο του 
πρώην Δημαρχείου Βεργίνας. Είμαστε στο τέλος της θερινής περιόδου των ανασκαφών 
και για να ολοκληρωθεί το συντομότερο δυνατό η πραγματοποιούμενη ανασκαφή, πρέπει 
να δώσουμε τη συναίνεσή μας το συντομότερο δυνατό. 

Το αίτημα από την ΙΖ΄ Εφορεία Προϊστορικών και Κλασικών Αρχαιοτήτων έγινε 
πριν από 20 ημέρες αλλά τη γνωμοδότηση του συμβουλίου της Τ.Κ. Βεργίνας τη λάβαμε 
σήμερα. 

Τσαβδαρίδης: Πότε τελειώνει η θερινή περίοδος ανασκαφών; Υπάρχει και 
χειμερινή περίοδος ανασκαφών; 

Λαζαρίδης: Το χειμώνα δεν κάνουνε ανασκαφές… 
Τσαβδαρίδης: Είναι θεσμοθετημένη η θερινή περίοδος; 
Λαζαρίδης: Όχι. Πιθανό να σκάβουν για 1-1,5 μήνα και για όσο το επιτρέπει ο 

καιρός.  
Τσαβδαρίδης: Θεωρώ ότι είναι πολύ σημαντικό θέμα, που μπορεί να έχει και 

προεκτάσεις σε σχέση με την κυριότητα της έκτασης της ανασκαφής. Γενικότερα, αν 
προκύψει οποιοδήποτε εύρημα, πιθανότατα να τεθεί ζήτημα επέκτασης των ανασκαφών, 
πέραν των διαστάσεων που αναφέρονται στο εισηγητικό και να δημιουργηθεί ένα 
τεράστιο θέμα με δέσμευση περιουσιών των κατοίκων της Βεργίνας, που πολλά έχουν 
υποφέρει από τέτοιου είδους δεσμεύσεις περιουσίας και την αδυναμία αξιοποίησης των 
δικών τους περιουσιακών στοιχείων. 

Επειδή και το χωριό δε γνωρίζει για το συγκεκριμένο θέμα, λόγω του ότι σε πολύ 
σύντομο χρονικό διάστημα έγιναν όλα αυτά, καλό θα ήταν, για την ουσία της υπόθεσης, 
να ερχόταν ως τακτικό θέμα και όχι ως έκτακτο, στην επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. Δε 
βλέπω τι θα κερδίσουμε, σε σχέση με αυτά που έχουμε να χάσουμε ως Δήμος. Καλύτερα 
να πάμε σε μια πιο οργανωμένη συζήτηση, με ένα πιο εμπεριστατωμένο εισηγητικό για 
να αποφασίσουμε σωστά και χωρίς λάθη. 

Λαζαρίδης: Δε συμφωνώ. Όπως αναφέρεται χαρακτηριστικά, κρίνεται αναγκαία η 
ανάδειξη σημαντικών αρχαιολογικών μνημείων (συστάδα των Τημενιδών). Έχουν φτάσει 
ήδη στο όριο της περίφραξης και είναι κάτι που πρέπει να γίνει. Ας μην το αφήσουμε για 
επόμενη συνεδρίαση. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη; 

Υπέρ της συζήτησης και λήψης απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 
συναίνεσης το Δ.Σ. για την πραγματοποίηση αρχαιολογικών εργασιών στο χώρο του 
πρώην Δημαρχείου Βεργίνας ψήφισαν είκοσι δύο (22) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 
Δ.Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Παυλίδης, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π.Τσαπαρόπουλος, Μ. Παπαϊωάννου, 
Θ.Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Γ.Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν όλοι οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Αναπληρωτής Δημάρχου και δέχθηκε κατά 

πλειοψηφία το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-9-2012 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 
Με το με αριθ. πρωτ. 4765/29-08-2012 έγγραφο, η ΙΖ  ́Εφορεία Κλασσικών και Προϊστορικών 
Αρχαιοτήτων, ζητά την συναίνεση του Δήμου για να  πραγματοποιήσει αρχαιολογικές εργασίες 
λόγο ύπαρξης  σημαντικών αρχαιολογικών ευρημάτων κάτω από την ΒΑ γωνία του 
περιφραγμένου χώρου, στην πίσω αυλή του κτιρίου του πρώην δημαρχείου Βεργίνας σε τμήμα 
διαστάσεων 15.00 Χ 15.00 μ.                     
  Επειδή  



-η αρμόδια υπηρεσία θα επιβαρυνθεί τα έξοδα της καθαίρεσης της περίφραξης, των εκσκαπτικών 
εργασιών, της αποκατάστασης της νέας περίφραξης και του περιβάλλοντος χώρου, καθώς και 
κάθε άλλης ζημιάς που θα προκληθεί από τις εκσκαφές. 
- σύμφωνα με διαβεβαιώσεις της Εφορείας Αρχαιοτήτων πρόκειται να ληφθούν όλα τα αναγκαία 
μέτρα προστασίας του κτιρίου με επίβλεψη των εργασιών από  ειδικευμένο προσωπικό ώστε να 
μην κινδυνεύσει το παρακείμενο κτίριο από στατικής πλευράς. 
- κρίνεται αναγκαία η ανάδειξη σημαντικών αρχαιολογικών μνημείων (Συστάδα των Τημενιδών), 
γεγονός που βοηθάει και στην τουριστική ανάπτυξη της περιοχής. 
-το τοπικό συμβούλιο Βεργίνας, με το πρακτικό της υπ αριθ. 6/21-9-2012 συνεδρίασης, 
γνωμοδοτεί θετικά για την καθαίρεση τμήματος της περίφραξης του πρώην Δημαρχείου Βεργίνας 
στο ΒΑ άκρο αυτής, (πίσω αυλή του κτηρίου), με την προϋπόθεση ότι η ΙΖ΄ Εφορεία Κλασσικών 
και Προϊστορικών Αρχαιοτήτων, θα επιβαρυνθεί τα έξοδα καθαίρεσης, των εκσκαπτικών 
εργασιών και της αποκατάστασης της νέας περίφραξης, και θα λάβει όλα τα αναγκαία μέτρα 
προστασίας του κτηρίου, ώστε να μην κινδυνεύσει αυτό από στατικής πλευράς, ζητά από το 
τμήμα Περιουσίας του Δήμου Βέροιας να προβεί σε οριοθέτηση και καθορισμό των συνόρων του 
οικοπέδου στο οποίο ανεγέρθη το κτίριο του πρώην Δημαρχείου Βεργίνας. 
 Μετά τα παραπάνω καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Κοστογλίδου: Ποιος μας διασφαλίζει μετά από αυτή την παρέμβαση της 

Αρχαιολογίας στο χώρο του πρώην Δημαρχείου; Μιλάμε για το χώρο που στεγάζονται το 
Αγροτικό Ιατρείο, το ΚΕΠ και οι υπηρεσίες της Τ.Κ. Βεργίνας.  

Ποιος μας διασφαλίζει ότι δε θα βρεθούν τόσο σημαντικά ευρήματα, που πολύ 
πιθανό να βρεθούν, αφού είναι προέκταση και το ΚΑΣ δε θα δεσμεύσει όλο το ακίνητο; 

Μπορεί η έφορος να μας διασφαλίσει αυτό το πράγμα; Γιατί το πρώτο πράγμα 
που γίνεται είναι η δέσμευση του οικοπέδου. Ο ιδιοκτήτης κηρύσσεται έκπτωτος σε μια 
στιγμή.  

Εγώ δε διαφωνώ ότι στη Βεργίνα υπάρχουν σημαντικά ευρήματα, χωρίς όμως να 
διαλύουμε αυτά που υπάρχουν. Αυτή τη στιγμή καλούμαστε να αποφασίσουμε για να 
δώσει ο Δήμος ένα ακίνητο για να γίνουν ανασκαφές.  

Εσείς, αν αυτό ήταν οικόπεδό σας, θα δεχόσασταν να το παραχωρήσετε; Γιατί 
αυτή τη στιγμή λειτουργούμε ως δημοτικοί σύμβουλοι και συζητούμε για την 
παραχώρηση της περιουσίας του Δήμου. 

Εγώ προσωπικά, έχω υποφέρει από τέτοιες παρόμοιες καταστάσεις. Υπάρχει 
κάποιο συμφωνητικό, κάποια εγγύηση από την έφορο, ότι η ανασκαφή θα γίνει μόνο σε 
αυτή την περιορισμένη έκταση και δε θα γίνει πρόταση να δεσμευτεί όλο το οικόπεδο και 
το κτίριο του παλιού Δημαρχείου μαζί; 

Λαζαρίδης: Θα πρέπει να θυμίσω σε όλους ότι υλοποιείται ένα έργο του ΕΣΠΑ 
για ανάδειξη της αρχαίας νεκρόπολης των Αιγών ύψους 1.800.000€. Μέρος αυτής της 
εκσκαφής είναι και το σημείο για το οποίο μιλάμε.  

Το γεγονός για το οποίο μίλησε η κ.Κοστογλίδου, έχει να κάνει όντως με ένα 
προσωπικό της θέμα. Πράγματι, κάποτε στο οικόπεδό της έγινε σωστική ανασκαφή, 
ανακαλύφθηκαν κάποια ευρήματα σημαντικά κατά την εκτίμηση της ΙΖ΄ Εφορείας και 
απαλλοτριώθηκε το ακίνητο. 

Αυτό δε σημαίνει ότι μπορεί να γίνει το ίδιο και εδώ, γιατί είναι δημοτικό 
ακίνητο. Θα πρέπει να είναι πολύ σημαντικά τα ευρήματα. Δε μπορεί να μπει σε 
οποιοδήποτε οικόπεδο δημότη αν αυτός δε θέλει να κτίσει. Θα δεσμεύσει τώρα ένα 
τμήμα του ακαλύπτου χώρου και φαντάζομαι ότι εκεί θα εξαντληθούν οι απαιτήσεις τους. 
Το κτίριο τι να το κάνει; Αν βρουν τον τάφο του Μ.Αλεξάνδρου, ας πάρουν και το κτίριο. 
Τώρα θα σκάψουν στα 15Χ15 μέτρα, θα φωτογραφήσουν και μετά θα μπαζώσουν πάλι. 
Αν είναι τόσο σημαντικά, ας πάρουν και τον ακάλυπτο χώρο. Το κτίριο τι να το κάνουν;  

Αυτά τα πράγματα έτσι γίνονται. Εξαιτίας αυτής της προσπάθειας είμαστε σε 
αυτή τη θέση, να μιλάμε για τη Βεργίνα.  

Κοστογλίδου: Δε θα συμφωνήσω με τον κ.Λαζαρίδη, που λέει να τους δώσουμε 
όση έκταση θέλουμε για να κάνουν ότι θέλουν.  

Εγώ ρώτησα αν μπορεί να μας εγγυηθεί η έφορος και ο ίδιος δε μας απάντησε. 
Προφανώς δε μπορεί να εγγυηθεί. Το τι θα κάνει το κτίριο αφορά δεύτερες σκέψεις 
αυτών που το ζητούν.  



Εμείς όμως, επειδή το οικόπεδο είναι του Δήμου, δε μπορούμε να το δίνουμε 
ελαφρά τη καρδία σε όποιον το ζητάει. Ούτε ρωτώντας υποθετικά, τι να το κάνει. 

Φαντάζομαι ότι από τη στιγμή που θα δοθεί προς ανασκαφή ο χώρος, θα 
καταργηθεί ο χώρος στάθμευσης των οχημάτων. Τα μηχανήματα της Τ.Κ. Βεργίνας τι θα 
γίνουν; Θα μεταφερθούν στη Βέροια;  

Φεύγει το κλιμάκιο της Πυροσβεστικής, τα μηχανήματα, θα δώσουμε και το 
πρώην δημοτικό κατάστημα, που αυτή τη στιγμή χρησιμοποιείται από διάφορες 
υπηρεσίες και για διάφορες εκδηλώσεις. Μετά τι θα κάνουμε, θα τρέχουμε να βρούμε 
χώρους για ενοικίαση;  

Ας αφήσουμε τη Βεργίνα με τα αρχαία και να σηκώσουμε όλους τους κατοίκους 
και όλες τις υπηρεσίες από εκεί. 

Εγώ είμαι αρνητική και το καταψηφίζω Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Αντιδημάρχου Α.Λαζαρίδη; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν είκοσι δύο (22) δημοτικοί σύμβουλοι, οι:  

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Παυλίδης, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Μ. Παπαϊωάννου, 
Θ.Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν δέκα (10) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, 
Γ.Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Σ. Κουμτσίδης, 

Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 24-9-2012 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 6/2012 απόφαση του Συμβουλίου της Τ.Κ. Βεργίνας. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 4765/29-8-2012 αίτηση της ΙΖ΄ Εφορείας Προϊστορικών και 
Κλασικών Αρχαιοτήτων. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 73 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και 
του άρθρου 96 του Ν.3463/2006.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Συναινεί με την αιτούμενη από την ΙΖ΄ Εφορία Προϊστορικών και Κλασσικών  

Αρχαιοτήτων καθαίρεση τμήματος της περίφραξης, στο ΒΑ άκρο του οικοπέδου, στο 
οποίο αναγέρθηκε το πρώην Δημαρχείο Βεργίνας και σε έκταση 15Χ15 μέτρα, για την 
πραγματοποίηση αρχαιολογικών εργασιών. 

Τα έξοδα καθαίρεσης της περίφραξης, των εκσκαπτικών εργασιών, 
αποκατάστασης της νέας περίφραξης και του περιβάλλοντος χώρου, καθώς και η λήψη 
όλων των αναγκαίων μέτρων για την προστασία της στατικότητας του κτιρίου του πρώην 
Δήμου Βεργίνας, θα βαρύνουν εξ ολοκλήρου τη ΙΖ΄ Εφορεία Κλασσικών και 
Προϊστορικών Αρχαιοτήτων.  

Γ) Η Δ/νση Υπηρεσίας Δόμησης-Κτηματολογίου-Περιουσίας Δ.Βέροιας να 
προβεί σε οριοθέτηση και καθορισμό των συνόρων του οικοπέδου, στο οποίο έχει 
ανεγερθεί το κτίριο του πρώην Δημαρχείου Βεργίνας. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  529/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Σ. Ρίσσου  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22- 10 -2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 


